

沐恩中文学校报名注册表 Grace One Chinese Academy Registration Form 2026 秋季

学生(Student)

中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	性别 Gender	生日 Date of Birth	注册班级 Class of Register

父亲	Father	母亲	Mother
中文名(Chinese Name)	英文名(English Name)	中文名(Chinese Name)	英文名(English Name)

家庭地址(Address)			
家庭电话(Home Phone)	手机电话(Cell Phone)	联系电子邮件(Contact Email) (PRINT)	

紧急联系(Emergency Contact)

姓名(Name)	电话(Phone)	关系 (Relationship)

Donation: \$
Cash\$:
Check#:
Check\$:
收据#:

同意签字(Consent to sign)

本人同意: 1. 上述学生若在校发生意外, 学校有权进行适当处理或直接送医院处理, 一切费用及责任由本人承担. 2. 上述学生若在校损坏学校及他人财产, 本人负责赔偿一切损失. 3. 上述学生若在校违反校纪, 应受到适当处罚.
1. In an emergency, the school has my permission to take proper care or take my child to the emergency room of the nearest hospital when I can not be contacted, and the hospital staff has my authorization to provide treatment which a physician deems necessary for the well being of my child. 2. I also understand that my child may be disciplined if breaches of rules and regulations occur, and I assume responsibility for damage to school property brought about my child.
Parent or guardian's signature(家长签名)_____ Date (日期) _____

学校专用(For School Use Only)

学费((Tuition)	教材费(Textbook)	其它(Other)	总计(Total)	现金(Cash)	支票号码(Check No.)	经手人(School Official)

报名须知 (Registration Rules):

- 支票抬头(Check Payable To): Grace One Church
- 报名费 (Registration Fees): 第一个孩子\$180, 第二个孩子开始\$170; 教材费: \$45/一套 (1st child is \$180, 2nd and 3rd are \$170.00 for each; Textbook: \$45
- 上课时间 (Class Time): 1:15 pm – 2:45 pm

Grace One Church Policy for children in Chinese School:

- No running, jumping, shouting, and wandering in the hall
- Do not touch/move materials in the class
- Before and after the class, all the children must be company with an adult

沐恩中文学校 Grace One Chinese Academy

沐恩基督教会为了福音及华人社区需要而创办了沐恩中文学校。我们采用“海外中小學生中文系列课程 - 阳阳中文”为教材。我们的老师都具有大学以上的文化程度，且在美国有多年教授中文的经验。目前我们从一年级（5岁或5岁以上）到AP班共有80多位学生。我们根据学生掌握中文的程度来为他们确定相应的班级，进行分班。

我们的上课时间是：每周日下午 1:15 至 2:45

Grace One Chinese Academy, part of Grace One Church, was established to serve the need of communities both in and outside our church. It welcomes everyone who is interested in Chinese language and Chinese Culture to join us. Our teachers are all college graduates with at least 3-4 years of Chinese teaching experience in the USA. Currently we have over 100 students enrolled in different classes from 1st grade(5 years old or above) to AP. Students are assigned by our faculty staff to appropriate classes according to their individual mastery of the Chinese Language. Classes meet each Sunday from 1:15 pm to 2:45 pm.

We are looking forward to seeing you in our Chinese school.